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Απολογισμός Έργου τριετίας 5 Δεκέμβρη 2015 – 26 Ιανουαρίου 2019 
 
Σύνθεση ΔΣ ΟΓΕΕ Λεμεσού 
Το ΔΣ διατήρησε την αρχική του σύνθεση με μόνη αλλαγή την αντικατάσταση της αντιπροέδρου 
Μάρως Χρυσάνθου από την Μαρίνα Κουβά Παυλίδου μετά την αποχώρηση της πρώτης.  
 

Συνεδρίες  
21 συνολικά με καλό ποσοστό συμμετοχής και 20 πρακτικά συνεδριάσεων.  
  

Συγκυρίες 
Χωρίς ιδιαίτερα ορόσημα κρατάμε μόνο: 
-την βοήθεια που μας βρέθηκε καθώς πολλές κυρίες εκτός ΔΣ ήταν πρόθυμες να συνδράμουν στο έργο 
-ικανότητα να αντλήσουμε χορηγίες που δεικνύει κάποια αναγνώριση του ΟΓΕΕ Λ/σου στην κοινωνία 
-το υγεπιιές ταμείο που παραδίδουμε μετά από μεγάλες διοργανώσεις όπως το ταξίδι στην Ιταλία, τους 
εορτασμούς για τα 30χρόνα και διδυμοποίηση με το Ιταλικό Σορέντο 
-την εκπλήρωση της εντολής που λάβαμε από προηγούμενες προέδρους (Αλέξανδρα Γαλανού, Άντια 
Ιωαννίδου, Κρίστια Ροδοσθένους, Κικούλα Κότσαπα και άλλες) για την πολυπόθητη διδυμοποίηση με 
το Σορέντο Ιταλίας και μετά από αλλεπάλληλες προσπάθειες. Ας μας προβληματίσει η παρακμή που 
χαρακτηρίζει την αντίστοιχη μας οργάνωση. 
 

Φιλοσοφία  
-Ανέλαβα συνειδητά σε δύσκολες εποχές και εξήγησα γιατί στον προηγούμενο απολογισμό μου.  
-Με εκφράζει απόλυτα το κείμενο της ταινίας που ετοιμάσαμε για τα βραβεία Careeάτις – καταληκτικά 
δεν πιστεύω στους διαχωρισμούς. Πιτστεύω ότι μόνο με την ισόρροπη συμμετοχή των γυναικών σε 
κάθε πολιτική-οικονομική-θρησκευτική-κοινωνική-ερευνητική κλπ πτυχή της ανθρώπινης δράσης θα 
μεταβεί η ανθρωπότητα σε επόμενο στάδιο ωριμότητας και ανάπτυξης. Και αναφέρομαι σε ανάπτυξη 
που να αφορά και τα 7 δις συνανθρώπων μας.  
Στα επί μέρους.  
-Άμεσα ή έμμεσα η κάθε μας εκδήλωση ή δράση βασίστηκε σε υγειή πρότυπα.  
-Για κάθε μας εκδήλωση από 7 περίπου τον χρόνο αναλάμβανε την προσφώνηση και καλωσόρισμα 
διαφορετικό μέλος του ΔΣ.  Σε αντίθεση με άλλα συμβούλια όπου η πρόεδρος έχει και διατηρεί την 
πρωτοκαθεδρία, η δική μου θεωρία και προσέγγιση ήταν να δίδεται βήμα στην κάθε μια από τα μέλη 
του ΔΣ, κρίνοντας ότι έτσι ‘προετοιμάζονται’ τα αυριανά ηγετικά στελέχη του Οργανισμού, αποκτούν 
έτσι τριβή και εξοικείωση με δημόσιες εμφανίσεις κλπ. Αυτό το τηρήσαμε στα 5 από τα 6 χρόνια 
θητείας μου πλην δηλαδή του τελευταίου έτους (όπου είχαμε μόνο 4 εκδηλώσεις σεβόμενη την 
επιθυμία του ΔΣ και αντιλαμβάνομαι λόγω της αποχώρησης μου). 
-Προσπάθησα να είμαι αντικειμενική και να μη γίνονται διακρίσεις, να βοηθούνται ισότιμα όλες οι 
κυρίες και φίλες της οργάνωσης. 
-Δημιουργήσαμε τον προθάλαμο όπου μη μέλη παρακολουθούσαν την δράση του ΟΓΕΕ Λεμεσού πριν 
την απόφαση τους ηις εγγραφή και ένταξη. 
-Το ταμείο του ΟΓΕΕ Λεμεσού ήταν για μένα ιερό. Εφαρμόστηκαν μέτρα διαφάνειας σε κάθε 
συναλλαγή που θεωρώ λειτούργησαν πολύ ευεργετικά για το κύρος του ΟΓΕΕ. Ήταν σημαντικό για 
μένα τα να μέλη λαμβάνουν απόδειξη αμέσως με την καταβολή της συνδρομής τους. Στις περιπτώσεις 
που διδόταν απόδειξη ηλεκτρονικά από εμένα τουλάχιστον, η ταμίας ήταν πάντα σε κοινοποίηση. 
-Το ΔΣ ενημερωνόταν για κάθε αγορά, πληρωμή, ή κίνηση στον λογαριασμό αμέσως γραπτώς και με 
κοινοποίηση των αποδείξεων, εκδομένων επιταγών κλπ. Μπορεί να κούραζε η πρακτική μου αυτή 
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αλλά ήταν εφάρμοσα τον αυτοέλεγχο όπως έκρινα ορθό ώστε να είμαι σήμερα υπερήφανα απέναντι 
σας. 
-Γενικά προσπάθησα με καλές πρακτικές και παραδειγματικά να μοιραστώ ιδέες και απόψεις, πιστεύω 
στην ελεύθερη βούληση του ανθρώπου και εκτιμώ όποια βοήθεια προήλθε από αυτή χωρίς να την 
ζητήσω.  
-Προβάλαμε γυναίκες και το έργο τους, και προσφέραμε ευκαιρίες ενδυνάμωσης. 
-Προσφέραμε, όσο και όπου δυνατόν, χωρίς να επιβαρύνουμε οικονομικά τα μέλη και φίλους.  
-Οι εκδηλώσεις μας ήταν ανοικτές προς την κοινωνία χωρίς φυλετικούς διαχωρισμούς με αποτέλεσμα 
να συμμετέχουν και πολλοί άνδρες. 
-Συντηρήσσαμε την βιτρίνα την Οργάνωση, την ιστοσελίδα μας καθώς και σελίδα στο ΦΒ, όπου 
καταγράφεται η νεότερη μας ιστορία και δράση. 
-Δημιουργήσαμε τις προϋποθέσεις για αύξηση μελών. 
-Προβαίναμε σε συχνή ενημέρωση για διάφορα σχετικά δρώμενα και ειδήσεις καθώς και θέματα που 
αφορούν επιχειρηματίες / επαγγελματίες με email και μέσω ΦΒ. 
-Εφαρμόσαμε τον απολογισμό και ανατροφοδότηση μετά από κάθε εκδήλωση, για αυτοβελτίωση. 
 

Επιτεύγματα  
-Δημιουργήσαμε θεσμούς (εκδήλωσης για την επιχειρηματικότητα και τα βραβεία Careeάτις όπως 
επίσης και τα περιβαλλοντικά βραβεία σε συνεργασία με το ΚΥΚΠΕΕ).  
-Επιδίωξη μου ήταν η έμπρακτη διαφάνεια (γι’ αυτό οι πολλές κοινοποιήσεις και ανοικτοί λογαριασμοί 
ΟΓΕΕ, εξελόφυλο συνδρομών, εξελόφυλο εξόδων, τραπεζικοί λογαριασμοί, αποδείξεις κλπ). Όλα σε 
δημόσια θέα στον ευρύτερο κύκλο του ΔΣ και συμπαραστατών).    
-Διπλασιασμός αποθεματικού στην εξαετία και παρά την οικονομική ύφεση (αύξηση κατά €6,5Κ).   
 

Εκδηλώσεις  
Συνολικά διοργανώθηκαν 21 εκδηλώσεις/δράσεις,  οι 2 από κοινού με τρίτους ως εξής: 
 

1. 09/01/2016 Εκδήλωση: Κοπή Βασιλόπιτας και ξενάγηση στην έκθεση «Αίσθηση & Νόηση. Η νεκρή 
φύση στο έργο Κυπρίων καλλιτεχνών»  
2. 26/01/2016 Εκδήλωση: Ενημέρωση για τον Καρκίνο του Τραχήλου της Μήτρας  
3. 28/03/2016 Εκδήλωση: “Μια πρόταση, πολλά κόμματα και μια τελεία”  
4. 28/05/2016 Εκδήλωση: “Διαχρονική Γυναικεία Αισθητική, θεωρία και πράξη”  
5. 28/06/2016 Εκδήλωση: “Οικολογικές Μπριγκέτες», βραβευμένη μαθητική καινοτομία σε 
συνεργασία με TERRA CYPRIA/ίδρυμα ΛΑΟΝΑ,  
6. 29/11/201 Εκδήλωση: “Εγχείρημα Καινοτομία και (Κύπρια) Επιχειρηματίας” 
7. 21/01/2017 Εκδήλωση: Κοπή Βασιλόπιτας και ξενάγηση στην έκθεση «Αρχαίων Ελλήνων 
Εφευρέσεις”  
8. 22/03/2017 Εκδήλωση: «Τρεις ρυθμοί, τρεις σταθμοί»  
9. 25/04/2017 Εκδήλωση: «Μια Κύπρια στην αυλή της Αικατερίνης Κορνάρο»  
10. 30/09/2017 Εργαστήρι: “Ηγετικές Ικανότητες και Δεξιότητες Επίλυσης Διαφορών” 
11. 5/10/2017 Προκήρυξη βραβείων περιβαλλοντικών βραβείων KYKΠΕΕ σε συνεργασία με την 
επίτροπο περιβάλλοντος και άλλους φορείς 
12. 27/11/2017 Εκδήλωση: «Eκπαίδευση – Μοχλός Ανάπτυξης της Επιχειρηματικότητας»  
13. 20/01/2018 Εκδήλωση: Κοπή Βασιλόπιτας και παιγνίδι  
14. 4-8/05/2018 Εκδήλωση: 1ο Σκέλος Διδυμοποίησης των Οργανισμών Λεμεσού-Σορρέντο, Ιταλία  
15. 23/6/2018 «Careeάτις» προετοιμασία μικρής ταινίας για τα πιο πάνω βραβεία  
16. 15/7/2018 Προκήρυξη βραβείων «Careeάτις» (σε δύο ημερομηνίες 1/6/2017 και ξανά 15/7/2018) 
17. 16/11/2018 Εκδήλωση: Έκθεση φωτογραφίας με θέμα “Η γυναίκα της Κύπρου: Εστιάζοντας στις 
ομοιότητες Κύπρου – Ιταλίας” σε συνεργασία με ΦΕΚ  
18. 17/11/2018 Εκδήλωση: 2ο Σκέλος Διδυμοποίησης των Οργανισμών Λεμεσού-Σορρέντο, Λεμεσος 
και εορτασμοί 30χρόνων ΟΓΕΕ Λεμεσού 
19. 26/11/2018 Εκδήλωση: «Επιχειρηματικότητα και Γυναίκα: Χρόνος εκκίνησης»  
20. 22/1/2019 Απονομή περιβαλλοντικών βραβείων ΚΥΚΠΕΕ στην παρουσία αντιπροσωπείας ΟΓΕΕ 
Λεμεσού στο Προεδρικό  

http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/779/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/779/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/799/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/822/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/846/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/863/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2016/863/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2017/921/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2017/921/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2017/943/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2017/961/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2017/1026/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1054/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1083/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1083/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1119/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1119/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1134/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1134/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1134/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1157/
http://www.bpw-limassol.org.cy/2018/1157/
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21. 26/1/2019 – Γενική, Καταστατική Συνέλευση και Εκλογές – κοπή βασιλόπιτας 

Νέα μέλη  
Συνολικά εξέφρασαν την επιθυμία να εγγραφούν 17 νέα μέλη τα οποία εγκρίθηκαν και εκκρεμεί να 
εγγραφή αρκετών εξ αυτών και υπάρχει τουλάχιστον μία πρόσφατη αίτηση σε εκκρεμότητα. 
 

Διαγραφές μελών 
Ένα μέλος ζήτησε να διαγραφεί.  
 

Αστοχίες  
Χωρίς ιδιαίτερες αστοχίες ή που αποσοβήθηκαν. 

 
Αθηναΐδειον 
Εργαστήκαμε για να διατηρηθεί το όνομα, στο σημερινό Λύκειο Καθολικής, και παρότι η μάχη δεν 
κερδήθηκε ο πόλεμος δεν έχει χαθεί – υπάρχουν ελπίδες.  Το νέο συμβούλιο με συμπαραστάτες τις 
Αρτέμιδα Γιορδαμλή, Άντια Ιωαννίδου, Κρίστια Ροδοσθένους και Πέπη Ορφανίδου καλείται να 
ανακινήσει το θέμα με τον νέο υπουργό παιδείας κ Κώστα Χαμπιαούρη. 
 

Στόχοι 
-Βελτίωση της εισπραξιμότητας (οι οφειλές μελών θα δείτε ανέρχονται σε περίπου  €1000). 
-Να εξετάσαμε τα ιδιαίτερα κίνητρα και κυρίως προνόμια του να είναι κάποια μέλος. 
-Συχνότερη επαφή και ευκαιρίες αλληλογνωριμίας. 
-Ευρωπαϊκά Προγράμματα και ευκαιρίες ευρύτερης εκτός συνόρων δικτύωσης. 
 

Ευχαριστίες 
Άπειρες ευχαριστίες εκφράζω προς όλα τα μέλη του ΔΣ νυν και πρώην για την καλή συνεργασία μας. 
Επίσης στην κυρίες που συνέδραμαν εκτός ΔΣ. Ελπίζω το πνεύμα αυτό να διατηρηθεί και σας 
επιφορτίζω με την ευθύνη να το διασφαλίσετε. Να θυμάστε ότι αυτό ακριβώς το χαρακτηριστικό ήταν 
που έκανε τον ΟΓΕΕ Λεμεσού να ξεχωρίζει και να σχολιάζεται θετικά.  
 
Στους εξωτερικούς συνεργάτες όπως το Colubmia Plaza Venue Centre και το προσωπικό. Την 
τηλεόραση Capital και το Κανάλι 9,86. Τους κατά καιρούς χορηγούς μας όπως ΕΜΔΓ, RCB Bank, CIIM, 
Deloitte, ΕΒΕΛ και την ομοσπονδία μας. Το ελεγκτικό γραφείο Κουδουνάρη και Ελισσαίου Λτδ και το 
μέλος μας Φρειδερίκη Τσαττάλα καθώς και τον Ανδρέα Νικολαΐδη για τον έλεγχο των λογαριασμών 
μας.  
Ευχαριστώ όμως πάνω από όλα τις κυρίες που έθεσαν υποψηφιότητα για το συμβούλιο της 3ετίας 
2019-2021. Είναι σημαντικό να υπάρχει ομαλή διαδοχή και με ευχαριστεί  ότι δεν υπήρξε κρίση 
συνέχειας.  
 

Παραινέσεις  
-Να αναγνωρίζετε ότι η συμμετοχή σας στο ΔΣ θα συνεπάγεται δύο ειδών ευθύνες, τις ευχάριστες και 
τις λιγότερο ευχάριστες ή καλύτερα αβαρίες και καλό είναι ισορροπούν τα δύο με μέτρο την δέσμευση, 
χρόνο και αποτέλεσμα.   
-Να διαφυλάξετε την ενότητα της οργάνωσης και ομάδας, αγκαλιάζοντας τυχόν διασπαστικά μέλη 
παρά απομονώντας τα. 
-Να προσπαθείτε να βλέπετε και την άλλη όψη του νομίσματος. 
-Να θυμάστε ότι είστε ‘τα μέσα’ για επιτέλεση των στόχων του ΟΓΕΕ. 
 -Να θυμάστε ότι ο ΟΓΕΕ είναι μη πολιτικοποιημένη οργάνωση.  

 
Από την πλευρά μου 
Μπορεί αν μου δινόταν ξανά η ευκαιρία να έκανα τα ίδια λάθη. Να ασχολούμουν όπως πάντα τελευταία 
στιγμή με την προσφώνηση μου με αποτέλεσμα αυτή να είναι κατώτερη των περιστάσεων και όχι έργο 
τέχνης όπως θα το ήθελα, χωρίς ιδιαίτερα νοήματα ή να είναι ψαγμένο, να δυσκολεύομαι στην 

https://www.google.com.cy/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiS_b3Pr8TJAhUBNxQKHSpwA_oQFggZMAA&url=https%3A%2F%2Fel.wikipedia.org%2Fwiki%2F%25CE%259C%25CE%25AC%25CE%25BD%25CE%25BF%25CF%2582_%25CE%259B%25CE%25BF%25CE%2590%25CE%25B6%25CE%25BF%25CF%2582&usg=AFQjCNGpi6mE40xFcQ7T5OtHAJYWsT4gHQ&bvm=bv.108538919,d.d24
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ανάγνωση και άλλα πολλά να μη φρόντιζα την εμφάνιση μου σε εκνευριστικό για τις φίλες βαθμό, να 
κακοκάρδισα, να έδωσα τροφή για παρεξηγήσεις κλπ.  Γενικό συμπέρασμα είναι ότι έχουμε και οι 
ελαττωματικές την χάρη μας!  
 
Επίσης σας διαβεβαιώνω ότι θα παραμείνω δίπλα σας, στρατευμένη με απόψεις και επιθυμώ για εσάς 
να ταξιδέψετε το ταξίδι αυτό ευχάριστα, χαρούμενα, δημιουργικά και σε διάταξη σμήνους. 
 

Επίλογος 
Ο ΟΓΕΕ είναι μια Φιλοσοφία, που αν την έχεις, νιώθεις την ανάγκη να την μοιραστείς και 
εμπνεύσεις!  
 
 
Σας ευχαριστώ που είστε σήμερα εδώ τιμώντας την οργάνωση και το έργο του συμβουλίου. 
 
Καλή επιτυχία στις διεργασίες που θα ακολουθήσουν, 
 
 
 
 
           Πέπη Ορφανίδου  
 
       Πρόεδρος ΟΓΕΕ Λεμεσού 5.12.2015 – 26.01.2019 


